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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  26/09/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

   

 

ΘΕΜΑ:  «Μείωση των θέσεων στάθμευσης από την Τροχαία στην 

Πλατεία Αυδή στο Μεταξουργείο, ενώ παράλληλα ζημιώνονται οι τοπικές 

οι επιχειρήσεις 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

         

Στην υπ’ αριθμ. πρωτ. 7114/08-06-2021 ερώτηση μου, ως μέσο 

κοινοβουλευτικού ελέγχου στο Υπουργείο Εσωτερικών και το Υπουργείο 

Οικονομικών, εξέθετα το τεράστιο πρόβλημα στάθμευσης που 

αντιμετωπίζουν οι επισκέπτες της πλατείας Δουρούτη (Αυδή) στο 

Μεταξουργείο. 

 

Η έλλειψη χώρου στάθμευσης πέριξ της πλατείας έχει ως αποτέλεσμα, να 

έχει μειωθεί η επισκεψιμότητα στην περιοχή και ως εκ τούτου οι τοπικές 

επιχειρήσεις να πλήττονται οικονομικά, μολονότι ήδη έχουν πληγεί από 

την γενική αναστολή της πανδημίας και την οικονομική κρίση. 

 

Η δέσμευση  δεκάδων θέσεων στάθμευσης επί της οδού Μυλλέρου, 

έμπροσθεν της Πινακοθήκης του Δήμου Αθηναίων και το σφράγισμα του 

υπαίθριου χώρου όπισθεν αυτής, στερούν από την περιοχή δεκάδες θέσης 

στάθμευσης.  

 

 Αυτό μάλιστα έχει και ως συνέπεια, η Δημοτική Αστυνομία της 3ης-4ης 

Δημοτικής Κοινότητας να έχει  βεβαιώσει αρκετές παραβάσεις σύμφωνα 

με τις διατάξεις του Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας, όπως αναφέρει 
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χαρακτηριστικά το από 08/07/2021  Υπηρεσιακό Σημείωμα της Γενικής 

Διεύθυνσης Διοίκησης  του Νομού Αττικής.  

 

Επιπροσθέτως, στο υπ’ αριθμ. πρωτ. ΥΣ.11455/05-08-2021 έγγραφο της 

Γενικής Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Έργων του Δήμου 

Αθηναίων αναφέρεται ότι δεν έχει εκδοθεί από το Δήμο απόφαση 

παραχώρησης θέσεων στάθμευσης επί της οδού Μυλλέρου, στο σημείο 

έμπροσθεν της Πινακοθήκης.  Ωστόσο, ενημερώνει ότι η υπ’ αριθμ. 

18090/12-03-2020 απόφαση έχει εκδοθεί από την Διεύθυνση Τροχαίας 

Αττικής. 

 

Εκ των άνω συνεπάγεται ότι αρμόδιο Υπουργείο και δεκτικό της 

αντίστοιχης ερώτησης είναι το Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη.  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Για ποιο λόγο αποκλείστηκε η στάθμευση  επί της οδού Μυλλέρου, 

έμπροσθεν της Πινακοθήκης του Δήμου Αθηναίων; 

2) Για ποιο λόγο αποκλείστηκε η στάθμευση στον υπαίθριο χώρο 

(χωρητικότητας περίπου πενήντα θέσεων), όπισθεν της 

Πινακοθήκης που ήταν προσβάσιμος από την οδό Γιατράκου; 

3) Ποιος είναι αστικά υπεύθυνος για τη μείωση του τζίρου των 

επιχειρήσεων της πλατείας από την ημερομηνία της άνω απόφασης, 

εξαιτίας της ελάχιστης επισκεψιμότητας που προκαλεί η έλλειψη 

χώρων στάθμευσης;  

 

                             Ο ερωτών Βουλευτής 

                                       Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




